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Z Á P I S  č. 14/2021 

z jednání rady města Libčice nad Vltavou konaného dne 1.9. 2021 

 

Přítomni: Ing. Pavel Bartoš, MBA Lukáš Reichel, Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D., 

                   Ing. Petr Kosík, Ing. Zuzana Bělohradská   

 

Omluveni:  

 

Tajemník: Ing. R. Dědič 

 

Starosta zahájil jednání v 16.30 hodin a přivítal přítomné. 

 

Schválení zápisu z rady č. 13/2021. 

 

K zápisu nemá nikdo žádné připomínky. 

 

Zápis z rady č. 13/2021 byl schválen.  

 

 

Program jednání: 

 

1/14) Termíny jednání RM 

2/14) Dohoda s policií ČR  

3/14) Čerpání rozpočtu za I. pololetí 2021 

4/14) Rozpočtové opatření č. 4-2021 

5/14) Zpráva místostarosty o dotacích 

6/14) Strategický plán 

7/14) Žádost o pronájem pozemku 

8/14) Žádost MŠ o poskytnutí příspěvku z fondu školského rozvoje 

9/14) Žádost AFK o rozšíření nájmu 

10/14) Odměny řediteli ZŠ za I. pololetí 2021   

 

Program byl schválen 

 

 

1/14) Termíny jednání RM 

 

Usnesení: Rada města určuje termíny jednání pro následující období: 

29. 9. 2021, 20. 10. 2021 v 16.30 hodin. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
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2/14) Dohoda s policií ČR  

 

Při posledním jednání s policií ČR byla ze strany policie předložena Dohoda o úhradě úniku 

vody v pronajatých prostorách č.p. 735. 

Ze znaleckého posudku vyplývá, že nelze zcela objektivně ani lokalizovat způsob úniku vody 

a z toho vyplývající výši její spotřeby, ani subjekt podílející se na ní.  

Na základě těchto skutečností a po několikerém jednání obou stran bylo dohodnuto, že 

pronajímatel i nájemce, tj. PČR a Město, učiní opatření, aby se situace neopakovala a každá 

ze stran Dohody uhradí částku ve výši 50 % naměřené spotřeby na podružném vodoměru. 

Podrobná informace k vývoji případu je přílohou zápisu č. 14/2021. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s uzavřením Dohody s Policií ČR o úhradě úniku vody 

v pronajatých prostorách č.p. 735. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

3/14) Čerpání rozpočtu za I. pololetí 

 

Starosta předkládá čerpání rozpočtu města za I. pololetí 2021. 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu 

města za I. pololetí 2021 s celkovými výdaji ve výši 20.301.080,-- Kč a celkovými příjmy 

ve výši 92.995.875,-- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2020. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

4/14) Rozpočtové opatření č. 4-2021 

 

Rada města projednala rozpočtové opatření č. 4/2021. 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  

č. 4/2021 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 116.387.160,-- Kč a 

celkovými příjmy ve výši 116.387.160,-- Kč včetně zapojení zůstatku roku 2020. 
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Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

5/14) Zpráva místostarosty o dotacích 

 

Místostarosta v příloze předkládá aktuální stav žádostí o dotace. 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města informaci místostarosty o dotacích. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

6/14) Strategický plán 

 

Strategický plán:  

Dle usnesení ZM č.6/18-2021 jmenuje poradním orgánem RM Strategickou komisi ve 

složení: Ing. Pavel Bartoš, MBA, Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D., Ing. Petr Kosík, Ing. Ilona 

Chrtová, Ing. Tereza Nehasilová. Úkolem komise je monitorovat plnění akčního plánu, 

předkládat podněty na rozvoj města dle schváleného strategického plánu a kontrolovat jeho 

naplňování a participovat na návrhu akčního plánu pro další období.  

RM se seznámila s výsledkem plnění AP 2019- 2020 a konceptem návrhu AP 2021- 2022. 

 

Usnesení: Rada města jmenuje Strategickou komisi ve složení- Ing. Pavel Bartoš, MBA, 

Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D., Ing. Petr Kosík, Ing. Ilona Chrtová, Ing. Tereza Nehasilová 

a  bere na vědomí koncept akčního plánu pro roky 2021 a 2022. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
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7/14) Žádost o pronájem pozemku 

 

Tomáš Kouša a Kristýna Flenderová, Na Radosti 453, Libčice nad Vltavou žádají o uzavření 

pachtovní smlouvy na pozemek parc.č. 618/6 v k.ú. Letky nad Vltavou na dobu 15 let za 

účelem vykácení náletové zeleně, zřízení pastvy, treku a pomocných staveb pro koně včetně 

ohrazení. 

 

Usnesení: Rada města k žádosti o pronájem pozemku konstatuje, že požadovaný 

pozemek 618/6 v k.ú. Letky je z jedné poloviny již pronajat k zemědělským účelům, 

zbývající část tvoří vzrostlá zeleň. Město tuto plochu nenabízí k pronájmu.  

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

8/14) Žádost MŠ o poskytnutí příspěvku z fondu školského rozvoje 

 

Ředitelka MŠ žádá o finanční příspěvek z fondu školského rozvoje na plavecký výcvik dětí  v 

prvním pololetí školního roku 2021/2022. Akce byla v již předloženém plánu čerpání z fondu 

školského rozvoje. Jedná se o částku 65.856,-- Kč. Plaveckého výcviku se účastní nejstarší 

děti v celkovém počtu 49. Cena za každého účastníka kurzu činí 64,-- Kč a plavecký kurz se 

skládá z 21 lekcí.   

 

Usnesení: Rada města souhlasí s poskytnutím příspěvku z fondu školského rozvoje pro 

MŠ Libčice nad Vltavou na plavecký výcvik ve výši 65.856,-- Kč. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

9/14) Žádost AFK o rozšíření nájmu 

 

AFK Libčice z.s. klub kopané žádá o rozšíření nájmu pozemků o části pozemků parc.č. 163  

a 164 v k.ú. Letky za účelem zřízení travnatého tréninkového hřiště. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s uzavřením dodatku k nájemní smlouvě s AFK Libčice 

z.s. na části pozemků parc.č. 163 a 164 v k.ú. Letky o výměře 2 000 m2 za účelem zřízení 

travnatého tréninkového hřiště na dobu neurčitou za cenu 1,-Kč/m2 ročně. 
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Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
 

 

10/14) Odměny řediteli ZŠ za I. pololetí 2021   

 

V souvislosti s plněním úkolů ZŠ  Karla Hašlera Libčice nad Vltavou, včetně příznivých 

ekonomických ukazatelů navrhuje starosta vyplatit řediteli odměnu druhou část odměny  

za I. pololetí 2021.Tento návrh je z hlediska nároků na městský rozpočet neutrální. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s vyplacením druhé části odměny za I. pololetí 2021 

řediteli ZŠ Karla Hašlera Libčice nad Vltavou, její výše je uvedena ve zvláštní příloze 

tohoto zápisu. 

 

Hlasování: 

 

pro    5          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
 

 

 

Jednání rady města ukončil starosta v 18.15 hodin.  

 

 

Zapsal: Ing. Roman Dědič                                                          

                                                   

 

Ověřovatelé: Lukáš Reichel 

                       

 

 

 

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                     Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

    starosta                                                                             místostarosta 

 

 

 

 


